

**Referat af D7-bestyrelsesmøde**  
**Torsdag, den 16. august 2018 kl. 18.00**  
**Marslev Byvej 23, 5290 Marslev**

Tilstede: Adam, Ann-Louise, Bettina, Chanette, Helle og Jørgen

**Punkt 1 Godkendelse af referat og dagsorden**

Referat og dagsorden godkendt.

**Punkt 2 Nyt fra formanden**

Formanden orienterede fra formandsmødet den 13. august. Især vigtigheden af god kommunikation på *alle* niveauer i rideforbundet blev drøftet. Forbundets referat findes på [www.rideforbund.dk](http://www.rideforbund.dk).

**Punkt 3 Nyt fra kassereren**

Kontingentindtægterne er faldet, som følge af at vi i 2018 er 298 medlemmer færre i klubberne/distriktet i forhold til sidste år. Kun to klubber har ikke betalt kontingent, hvoraf FMR, der er lukket, er den ene.

Udgifterne til diverse mesterskaber og TD'ere er i år væsentligt større end budgetteret. Vi har ikke som vanligt fået rabat på dækkenerne, og distriktet må dække udgifter til alle doteringer i spring, da der er begået en fejl i udarbejdelsen af mesterskabsbestemmelserne.

Regnskabet år til dato udviser kr. 1.911 i overskud.

Indestående i Sparekassen Fyn pr. dags dato: Kr. 47.379.

**Punkt 4 Nyt fra sportsudvalget**

Skal vi overhovedet holde mesterskaber i 2019? Sportsudvalget har udarbejdet tre forslag til finansiering af distriktsmesterskaber fremadrettet. Forslagene vil blive fremlagt på Halvvejsmødet den 06. september til afstemning blandt de fremmødte klubber.

Sportsudvalget vil søge dispensation for stilspring ved C-stævner, da vi p.t. kun har to stildommere i distriktet.

**Punkt 5 Tilskud til stildommer til D7-mesterskab – kvalifikationer og finaler.**

Forslaget blev afslået på grund af distriktets nuværende økonomi.

### **Punkt 6 Banedesignerområdet på hjemmesiden**

Jørgen udarbejder en fane under "Officials" på distriktets hjemmeside med tre links til nogle rigtig gode hjælpemidler til at lave banedesigns.

### **Punkt 7 Halvvejsmøde 2018**

1. Velkomst
  2. Siden sidst i distrikt 7
  3. Siden sidst i DRF
  4. Sportsudvalget
- Distriktsmesterskaber 2019? Se bilag
5. Halvårsregnskab
  6. Persondataforordningen
  7. Eventuelt

Jørgen kontakter FYR omkring lån af lokaler til mødet.

### **Punkt 8 Kurser**

Helle har spurgt de to tidligere undervisere på kurset for "ikke uddannede rideskoleundervisere", om de er interesserede i at lave endnu et kursus, hvilket Silje Bakken ikke var. Vi arbejder på at finde en anden underviser. Et nyt kursus må først forventes i 2019.

Janne Winther Christensen er ved at afslutte et projekt om ponyrytterens vægts indflydelse på sportsponyens præstationer, som kunne være et interessant emne til vores generalforsamling.

### **Punkt 9 Kommunikation**

Helle opfordrede til en god tone, når vi kommunikerer på skrift. Alternativt gribe knoglen og ringe.

### **Punkt 10 Det gamle tidtagningsanlæg**

Det gamle anlæg er sat tip top i stand og sættes til salg. Budrunde med startpris på kr. 25.000 incl. trailer.

### **Punkt 11 Datoer for bestyrelsesmøder**

Den 06. september (i forbindelse med Halvvejsmøde)

Den 23. oktober (i forbindelse med Officialsmøde)

Den 27. november

### **Punkt 12 Eventuelt**

Hvad forestiller vi os omkring besøgsrunden til klubberne? At fortælle hvem vi er, og hvad klubberne kan bruge os til.